



GOLFZON 高爾夫球速成指導班獨家優惠

條款及細則：

1. 此優惠有效期由即日起至 2026 年 12 月 31 日。
2. 此優惠僅適用於 3 香港客戶。
3. 每位合資格客戶限享此優惠一次。過往曾登記購買 GOLFZON 高爾夫球速成指班（不論課程最終有否完成）之客戶，均未能享用是次優惠。資格審核一律以 GOLFZON 系統內之歷史消費紀錄為準。
4. 客戶須於付款前出示 My3 App 內 e-ID 方可享此優惠。GOLFZON 職員有權要求客戶出示 My3 App 核實身份。如無法核實，職員有權拒絕開始相關課程，以保障客人利益。
5. 自購買日起計，須於一個月內完成此優惠的全部課堂及練習。
6. 此課程不接受指定教練，教練安排由 GOLFZON 全權決定。
7. 除非另行列明，此優惠不得與其他折扣、推廣及優惠同時使用，亦不能兌換現金或其它產品。
8. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司（「本公司」）對一切有關此優惠之服務/產品恕不承擔任何責任或賠償。
9. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則，以及終止優惠而不作另行通知。
10. 如有任何爭議，本公司及 GOLFZON HK CLUB 保留最終決定權。





Exclusive offer on the Quick Start Course from GOLFZON

Terms and conditions:

1. This offer is valid from now until 31 December 2026.
2. This offer is exclusively available to existing 3 Hong Kong customers.
3. Each eligible customer may only enjoy the offer once. Customers with any prior registration or purchase record for the Course (regardless of whether the course was completed) are not eligible for this exclusive offer. Eligibility will be determined solely based on the historical purchase records within the GOLFZON system.
4. To redeem the offer, customers must present their e-ID in the My3 App before payment. GOLFZON staff reserve the right to request that customers present the 3SUPREME App for identity verification. Should verification not be possible, GOLFZON also reserves the right to refuse the commencement of the relevant course to protect the interests of our customers.
5. All sessions must be completed within one month from the date of purchase.
6. This course does not allow the selection of specific instructors; The final decision will be made by GOLFZON.
7. Unless otherwise specified, this offer cannot be used in conjunction with other discounts, promotions or offers. It is also not redeemable for cash or other products.





8. Hutchison Telephone Company Limited (“the Company”) is not the provider or supplier of the offer and shall not be responsible in any way for the services/products provided, nor for any related claims or compensation arising therefrom.
9. The Company reserves the right to amend these terms and conditions or terminate the offer at any time without prior notice or reason.
10. In case of disputes arising from this offer, the decision of the Company and GOLFZON HK CLUB will be final and binding.

